
 

 

 
 
 
 
Nr. 22/2021 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 10 iunie 2021, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, lipsind: Ferenczy Ágnes-
Kanilla, József Álmos, Kolcza István. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile art. 
133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 
717/2021. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András, primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Vargha Fruzsina, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, 
Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „Bună ziua. Prima dată aș dori 
să fac prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  

(lb.r): „Mulțumesc. Lipsește: Ferenczy Ágnes-Kanilla, József Álmos, Kolcza István. 
Avem 2 proiecte de hotărâri, și un punct la diverse.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Aș dori să propun punctul la 
divesre, care se referă la aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
„Amenajare terenuri de tenis”, din municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „Trebuie să votăm, ca să 
introducem pe Ordinea de zi acest punct D1.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt Kondor Ágota. Se aude ce spun? 

Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi 

a punctului D1.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m): „Sunt de acord.” 



 

 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, luarea pe Ordinea de zi a punctului D1. 

 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „Dacă mai are cineva propunere 
la diverse? Nu. Atunci votăm Ordinea de zi în întregime. Punctul 1, 2 și D1. Vă rog să votați.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „De acord cu Ordinea de zi.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord.” 
Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi. 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Înainte de a intra în 

dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Există cazuri? Trecem la primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Instituții Publice și servicii”, str. Nicolae Iorga, str. Bánki Donát, str. 
Császár Bálint, str. Crângului, Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Antal Árpád-András, 
primar. 
 Domnul primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Salut cu 
mare respect pe toată lumea. Aș avea rugămintea să opriți microfoanele, pentru că sunt destul 
de multe zgomote de fond. (lb.r.): Acest punct de pe Ordinea de zi se referă la aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal „Instituții Publice și servicii”, pe un teren de 3,59 de hectare, între 
stăzile Nicolae Iorga, Bánki Donát, Császár Bálint, Crângului și Kriza János. Pe acest teren se 
propune realizarea unui sens giratoriu în intersecția străzilor Bánki Donát, și Kriza János, 
respectiv la deschiderea unei artere noi între străzile Nicolae Iorga și Bánki Donát. Realizarea 
unui parcaj etajat, parcaje la sol, modernizarea circulației pietonale, amenajarea unor terenuri 
cu destinație sportivă și evident și alte investiții. Toate acestea le vom putea realiza după 
aprobarea acestui PUZ, deci rugămintea mea este să susțineți acest proiect de hotărâre a 
consiliului local. Vă mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Comisiile 
I, II și V au avizat favorabil. Dacă are cineva observații, intervenții? Dacă nu, trecem la punctul 
2.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 196/2021. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru rectificarea H.C.L. nr. 
175/2021 privind aprobarea ordinii de prioritate în vederea atribuirii în baza Legii nr. 15/2003, 
republicată, a terenurilor disponibile aflate în domeniul privat al municipiului Sfântu 



 

 

Gheorghe, situate în str. Borvíz. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.r.): „Bună ziua. Aș vrea să aprobăm o 
îndreptare de eroare materială, care s-a strecurat la o hotărâre anterioară, și anume, dintr-o 
greșeală de documentație ar trebui să schimbăm numele de Mechiș Marian în Sándor Tas-
Levente. Este vorba despre programul ”Hai acasă” și despre parcelele de pe str. Borvíz. Vă 
mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Mulțumesc frumos. Comisiile 
I, II și V au avizat favorabil. Dacă are cineva observații, intervenții, propuneri? Dacă nu, 
trecem la diverse.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 197/2021. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investiții „Amenajare terenuri de tenis”, din municipiul Sfântu 
Gheorghe, județul Covasna.” Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Prin acest studiu de 
fezabilitate, care este subiectul proiectului de hotărâre, se propune construirea a trei terenuri de 
tenis, acoperite cu tartan, și unu cu iarbă artificială, respectiv blocuri sanitare de tip container, 
și asigurarea condițiilor de trafic pietonal și auto la acest obiectiv. Investiția totală, cu TVA, 
conform studiului de fezabilitate costă 1.636.989,32 lei. Mulțumesc.”  
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 198/2021. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Trecem la votarea proiectelor 
de hotărâri.  

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „Sunt de acord cu punctul 1, 2 
și D1.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r/lb.m): „Sunt de acord cu 1, 2 și D1.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „De acord cu punctele 1, 2 

și la fel cu D1.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 

1, 2 și D1.” 
Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2 și D1. 

Mulțumesc.” 
Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2 

și D1.” 
Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâri 1, 2 și D1. Mulțumesc.” 
Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

proiectele de hotărâri 1, 2 și D1.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâri 1, 2 și D1.” 
Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2 

și D1.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 

punctele 1, 2 și D1.” 
Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m/lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2 

și D1.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m/lb.r): „Sunt de acord cu proiectele de 

hotărâri 1, 2 și D1.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2 și 

D1.” 
Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 

de hotărâri 1, 2 și D1. Mulțumesc.” 



 

 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2 și D1.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.r./lb.m): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2 și D1.” 

Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL: (lb.r.): „Mulțumesc. Neavând alte 
probleme de discutat încheiem ședința. Vă mulțumesc pentru prezență. O zi frumoasă vă 
doresc.” 

 
Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 

dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 24 iunie 2021. 

  
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                SECRETAR GENERAL 
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